
قاچاق خنجری بر اقتصاد مقاومتی
است/ تا زمانیکه از تولید ملی
ــاد ــل اقتص ــود مشک ــایت نش حم

مقاومتی حل نخواهد شد.
تیر 10, 1395

نماینده مردم خوی و چایپاره درانتخابات دهم مجلس شورای اسلامی
گفت: قاچاق خنجری بر اقتصاد مقاومتی است. و تا زمانیکه از

تولید ملی حمایت نشود مشکل اقتصاد مقاومتی حل نخواهد شد.

به گزارش خبرنگار نشریه الکترونیکی نگاه، سید تقی کبیری در گفتگو
با خبرنگاران با بیان اینکه روز قدس نماد آزادي خواهي، ظلم
ستيزي، وحدت و همدلي امت اسلامي است، اظهار داشت:  مردم باید با
خروش يكپارچه خود در این روز انزجار خود را عليه ظلم و بيداد
نشان داده و پرچم عدالت طلبي را در جهان برافراشته و ظرفيت و

قدرت خويش را به رخ زياده خواهان عالم بكشند.

وی  با اشاره به حوادث اخیر در شهرستان خوی مخصوصا حادثه دیشب در
روستای شوریک اظهار داشت: در این حادثه که عصر روز گذشته
(۹۵/۴/۹) رخ داد ۲۳ نفرمصدوم شده اند که ۱۱نفر از حادثه دیده ها
به ارومیه و ۲نفر به تبریز اعزام شدند و بقیه در بیمارستان قمر

بنی هاشم خوی بستری هستند .

وی افزود: 4تن از مصدومان کودک هستند  و متاسفانه امروز از فوت
یک نفر خبردار شدیم که در صد سوختگی این مصدوم از 60 درصد به بالا

بوده است.

نماینده مردم خوی – چایپاره در مجلس شورای اسلامی در پاسخ به سوال
در مورد مقوله قاچاق بیان داشت: در کشور دو مسئله اساسی داریم
اولین موضوع اقتصاد است و تا زمانیکه مشکل اقتصادی حل نشود مشکل

فرهنگی، سیاسی، اجتماعی و غیره نیز حل نخواهد شد.

این مقام مسوول با اشاره به موضوع فرهنگ است، خاظر نشان کرد:
موقوله قاچاق مورد بحث در بخش اقتصادی است و قاچاق خنجری بر
اقتصاد مقاومتی است و تا زمانیکه از تولید ملی حمایت نشود مشکل
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اقتصاد مقاومتی حل نخواهد شد.

وی اذعان کرد: باید با مقوله قاچاق با قاطعیت برخورد کرد و باید
در این موضوع با حضور تمام مسوولین بصورت انقلابی عمل کرد ولی در

بخش اجرا مشکلاتی داریم که امیدواریم این مشکلات نیز رفع شود.

کبیری در ادامه با بیان اینکه مسائل درمانی و سلامت شهرستان خوی
در بدو ورود به مجلس جز اولویت ها قرار گرفته است، تصریح کرد: دو
بیمارستان کنونی ما از لحاظ بافت فیزیکی فرسوده بوده است و در
شان و حد مردم شهرستان خوی نیست و می توان گفت در گذشته در مورد
این مسایل بصورت جدی پیشگیری نشده و ما در مورد اتمام بیمارستان

آیت الله خویی و بیمارستان تامین اجتماعی پیگیر هستیم.

این مقام مسوول با اشاره به فیش حقوقِ نجومی برخی مسئولان نظام
ابراز کرد: حقوق های نامتعارف آسیب و آفت جامعه محسوب می شود و
این مشکلات باید ریشه یابی گردد و این مسیر خلاف نباید در جامعه
ساری و جاری باشد چون بیشک مورد سوءاستفاده دشمنان نظام جمهوری

اسلامی ایران قرار خواهد گرفت.

وی متذکر شد: بیشک در تمامی زمانها امکان سوء استفاده از قدرت
توسط مسئولان وجود داشته و باید مجلس و قوه قضاییه همگام با هم با

این آفت ها مقابله کنند تا به یک معضل اجتماعی تبدیل نگردد.

نماینده مردم خوی – چایپاره در مجلس شورای اسلامی گفت: در شهرستان
خوی یکسری افراد هستند که راضی به پیشرفت و توسعه خوی نیستند حتی
در این فضا تنفس و سو استفاده می کنند که ما در مقابل این چنین

افراد با قاطعیت برخورد خواهیم کرد.

وی افزود: ما دراین موارد برای اولین بار جلساتی با مسوولین ارشد
شهرستانی در جهت پیگیری این مسایل برگزار می شود تا از ظرفیت های
این شهرستان، نیروهای نخبه موجود در خوی استفاده گردد و تمام
مسوولین باید جهاد گونه با قاطعیت و شجاعت عمل کنند و اگر به این

عناصر توجه ویژه شود امیدواریم برخی مشکلات حل گردد.

این مقام مسوول در ادامه با اشاره به چند پروژه که در اولویت
هستند خاطر نشان کرد: در مورد راه ها مخصوصا مرز رازی نه تنها جز
اولویت شهرستانی بلکه جز اولویت کشوری در ارتباط با اروپا است و
در این مورد بصورت ویژه بررسی خواهیم کرد و مهمترین مشکل ما قرار

نگرفتن هیج طرح ملی از این شهرستان است.
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وی ادامه داد: ما به دنبال سرمایه گذار داخلی و خارجی در افزایش
سرعت ساخت این پروژه ها هستیم و تا زمانیکه این ظرح ها ردیف
نخورند و طرح ملی محسوب نشوند ریسک کردن توسط سرمایه گذارها سخت

است.

کبیری در مورد سوال مربوطه به بخش صنعت و تولید اظهار کرد: در
این مورد تذکر کتبی به مجلس ابلاغ شده است و این مشکل در تمام
کشور وجود دارد ولی در شهرستان بیشتر جلوه می کند و مهمترین مشکل
صنعت نبود نقدینگی، سرمایه در حال گردش، ضعف مدیریتی است و ما در
جذب سرمایه گذار اقدام به تاسیس کمیته توسعه و سرمایه گذاری در
شهرستان خوی و تهران با حضور چند مسئول مربوطه، نماینده تمام
ارگان ها نمودیم و در خوی دوهفته قبل این کمیته بصورت جدی اقدام

به کار کرد.

وی با مهم دانستن بخش کشاورزی ادامه داد: در این قسمت نظارت جدی
داریم و پیگیر تمام مشکلات بخش کشاورزی هستیم.

این مقام مسوول اذعان کرد: از مسوولین درخواست کردیم که بطور جدی
به دانشگاه دولتی این شهرستان توجه شود که در غیر اینصورت ممکن

است تملک زمین رخ دهد و امیدواریم این مشکل پیش نیاید.

نماینده مردم خوی – چایپاره در مجلس شورای اسلامی در پایان سخنان
خود بر سخت بودن رسالت خبرنگاران تاکید کرد و افزود: خبرنگاران
ما مشکلات عدیده شخصی و حمایتی دارند و خبرنگاران باید آزاد
اندیش، بدون وابستگی به جناح خاص باشند ولی بعضی افراد هستند که
کار خبرنگاری را زیر سوال برده و بی اهمیت جلوه می دهند که باید

بطور جدی برخورد شود.


